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Jegyzőkönyv 
 

 
Készült Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. február 23-án tartott 
rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 
 Janovics István polgármester 
 
Farkas Péter, Gál Istvánné, Pató Bálint, Takácsné Pogrányi Irén, Szabó Géza, Kószás Vendel  
(6 fő képviselő) 
 
Sulyok Krisztián pénzügyi gondnok 
 
Nagy Lászlóné gazdálkodási főmunkatárs 
 
Meghívottként: 
 
Dörömbözy Margit iskolaigazgató 
 
Jegyzőkönyvvezető: Rossz Jánosné 
 
Janovics István: Köszönti a megjelenteket, és megállapította, hogy a képviselő-testület 
határozatképes. 1 napirendi pontban a 2011. február 16-án tárgyalt Neszmély Község 
Önkormányzatának 2011. évre szóló rendeletének további tárgyalása és elfogadása. 
Az Egyebek napirendi pont keretein belül hozzanak határozatot Ruzsa Anna jegyzőasszony 
helyettesítéséről. 
 
Kószás Vendel: Jelezte, hogy egy rövid beszámolót szeretne tartani egy nagyigmándi 
látogatásról és egy gondolatot a jövőtervezésről.  
 
A képviselő-testület egyhangúlag 7 fő igen szavazattal, elfogadták a napirendi pontokat. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
9/2011. (II. 23.) önkormányzati határozata 

A napirendek elfogadásáról 
 

 
1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 
 
2.  Egyebek. 

 
 

 
Felelős: Janovics István polgármester 

Határidő. Azonnal 
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1. Neszmély Község Önkormányzata 2011. évre szóló költségvetési rendeletének 
elfogadása 

 
Nagy Lászlóné: Ismertette a változásokat a korábban nem ismert adatok figyelembevételével. 
 
Farkas Péter: Szerinte az árvízvédelmi kapuk megvalósítása ebből az összegből nem 
megoldható.  
 
A megvitatás után a testület a korábbi 600.000 HUF + Áfa összeget jóváhagyta, azzal a 
kitétellel, hogyha faanyag beszerzése kell még, akkor van fedezet. 
 
Következő felvetés a létszám átstrukturálása. Sulyok Krisztián újra felveti a mezőőri státusz 
fenntartásának problémáját. Közmunkás felvétele helyett Pató Bálint mezőőr maradhatna 
állományban. Pató Bálint felveti, hogy az Önkormányzat kötelező feladata a helyi természeti 
értékek megőrzése, ami alapszolgáltatás, de Sulyok Krisztián szerint az adósságrendezési 
törvény szerint nem alapfeladat, és ezért nem finanszírozható. Ez már 2008-ban sem szabadott 
volna működnie. Pató Bálint szerint, elfogadható az lehetne, ha a gazdák befizetnék a mezőőri 
járulékokat, de ez szinte kivitelezhetetlen. Sulyok Krisztián a polgármester kérdésére 
elmondta, hogy a jelenlegi státusz fenntartása törvényellenes. A polgármester felvállalta, hogy 
megkeresi a potenciális nagyobb vállalkozásokat a mezőőri pozíció támogatása céljából.  
Sulyok Krisztián továbbra is állítja, hogy egy emberrel több van a hivatalban, hivatkozva a 
dunaalmási példára. Erre, a polgármester újból aggályát fejezte ki, hogy az ügyintézők nem 
fogják bírni az átszervezéssel járó munkát. Pató Bálint a polgármester kérdésére a felajánlott 
közalkalmazotti és falugondnoki munkakört nem hajlandó elfogadni. Sulyok Krisztián azt 
javasolja, hogy a hivatal tegyen javaslatot a mezőőri járulék beszedésére, és a mezőőri státusz 
fenntartására. Határozati javaslat fenntarthatóságról Pató Bálint kéri a szavazásból a kizárását, 
személyes érintettsége miatt. Ezen változtatásokkal a költségvetés elfogadható.  
A Képviselő-testület 6 fő igen szavazattal a következő határozatot hozta. 
 

10/2011. (II. 23.) önkormányzati határozat 
 

1. A képviselő-testület egyetért a mezőőri státusz további fenntartásával 
 
2. Utasítja a polgármestert, hogy dolgozza ki és terjessze a képviselő-testület elé a fenntartás 
további lehetőségeit. 
 

Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: 2011. április 23. 

 
 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Kérdésére Nagy Lászlóné gazdasági főelőadó elmondja a 6 órás 
foglalkoztatással kapcsolatos felvétésre állásfoglalását, majd egy támogatási hozzájárulással 
kapcsolatos számszaki kérdésre tettek pontot a képviselők. Az óvoda költségek kerekítésénél 
felmerült kérdésre Nagy Lászlóné tájékoztatta a képviselőket egy kihagyott számról, majd az 
útfelújítással kapcsolatban feltett kérdésre adott tájékoztatást.  
 
Takácsné Pogrányi Irén: Utolsó felvetése egy iskolai összegről, melyről Nagy Lászlóné 
adott ismételten felvilágosítást.  
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Janovics István: Tájékoztatta a testületet, hogy a Beton Sped Kft várható éves adóbefizetése 
180.000 HUF lesz. Megbeszélték a képviselők, hogy a bányakapitányságtól kontrollt kérnek a 
kitermelésre. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Temető karbantartására van-e normatíva, Nagy Lászlóné nemleges 
választ adott, s közölte, hogy a kijelölt összeg a ravatalozóra fordítandó, temető fenntartása az 
egyházak feladata, mivel nem köztemető.  
 
Szabó Géza: Elmondja, hogy földterület a községé, az építményt a református egyház építette. 
Valamikor pályázati pénzből lett felújítva. 
 
Szóba került a Neszmély Községért Közalapítvány helyzete, melyre közvetlen az ülés előtt 
érkezett meg Ruttkai Tamás levele, melyet a polgármester körbe adta képviselők között. 
 
Janovics István: szavazásra bocsátotta a 2011. évi költségvetést. 
 
A testület tagjai 7 igen szavazattal, plussz a pénzügyi gondnok hozzájárulásával a 2011. évi 
költségvetést a szükséges megbeszélt változtatások lemódosítása után elfogadottnak tekinti. 
 
 

Neszmély Község Képviselő-testületének 
3/2011. II. 23.) önkormányzati rendelete 

Neszmély Község Önkormányzata 2011. évre szóló költségvetési rendeletének elfogadása 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
 
2. Egyebek 
 
Janovics István: Javaslatot tett Dr. Józó Antal, Süttő község jegyzőjének személyére, aki a 
helyettes jegyzői feladatokat látja el Ruzsa Anna betegállományának idejére. Ismertette a 
személyi feltételeit a helyettesítésnek. 
 
A testület egyhangúlag, és Sulyok Krisztián jóváhagyásával az alábbi határozatot hozta. 
 

Neszmély Község Képviselő-testületének 
11/2011. (II. 23.) önkormányzati határozata 

Helyettes jegyző elfogadásáról 
 
 

1. A képviselő-testület egyetért azzal, hogy Ruzsa Anna távollétében  Dr. Józó Antal 
süttői jegyző helyettesítse. 

 
2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 

 
Felelős: Janovics István polgármester 

Határidő: azonnal 
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Az egyebek napirendi pontban Kószás Vendel ismertette a nagyigmándi művelődési házban 
tett látogatásának tapasztalatait, mind az infrastruktúráról, mind a szociális és kultúrális 
helyzetről. 
 
Végezetül a képviselők tájékoztatást kaptak a szemétteleppel kapcsolatos pályázat és a vele 
kapcsolatos társulás állapotáról, majd Pató Bálint képviselőtől egy vízfolyással kapcsolatos 
felvetésről. 
 
Ezek után Janovics István polgármester az ülést berekesztette. 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 
 
 
Janovics István        Ruzsa Anna  
Polgármester         jegyző távollétében 
 
 
          Nagy Lászlóné 
 

 
 
 
 
 


